
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 

 

Acta Comissió Consultiva Drets Socials, Ciutadania i Promoció Econòmica del 

Districte d’Horta-Guinardó 
 

 

Data: 4 de desembre de 2023 

Lloc: Seu del Districte d’Horta-Guinardó (Rda. Guinardó, 49) 

 

Presideix la sessió: 

 

Sra. Sabrin Araibi Consellera Portaveu del Districte 

 

 

Entitats assistents: 

 

AAVV Baix Guinardó 

 

Tècnics/ques Municipals 

Jordi Pons, Direcció de Serveis a les Persones i al Territori del Districte 

 

Ordre del dia: 

 

1. Lectura i aprovació de l’acta de la sessió anterior 

2. Informacions d’interès – Agenda 

3. Informació de canvis en el Nomenclàtor 

4. Proposta de preus públics 2024 

5. Torn obert de paraules 

 

1. Lectura i aprovació de l’acta de la sessió anterior 

Es dona per llegida i aprovada. 

 

2. Informacions d’interès-Agenda 

S’informa del programa de Sons de Ciutat, tot un seguit de concerts que es faran a diferents 

espais del Districte, dins de la programació de Nadal, com a activitat destacada. També s’enviarà 

el butlletí electrònic amb la informació de la resta d’actes programats. 

 

3. Informació de canvis en el Nomenclàtor: 

S’informa que, amb els canvis urbanístics previstos a La Clota, s’ha generat la necessitat de 

posar nom a l’espai generat entre l’Avinguda de l’Estatut i el carrer sense nom (es mostra 

plànol). La proposta de Nomenclàtor és la del nom de Josep Fontana i Làzaro, reconegut 

intel·lectual del segle XX. Algunes de les participants reclamen prioritzar el nom de dones en la 

nomenclatura, i així es traslladarà. 

 

4. Proposta preus públics 2024: 

El Districte recull la proposta de l’ICUB d’augmentar un 2,5%  els tallers i activitats dels 

equipaments culturals (Centres Cívics i Casals de Barri), deixant sense increment els 
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espectacles. No es proposa increment en els equipaments destinats a col·lectius més 

desfavorits, com són els d’infància, joves i gent gran. Pel que fa a les instal·lacions esportives, i 

d’acord amb l’Institut Barcelona Esports, s’augmenta en un 4% les tarifes dels abonats, i en un 

2,5% les de clubs i entitats, deixant sense augment els programes municipals. També 

s’augmenta la quota de lloguer de la llum en un 4%, per tal de compensar l’increment de preu 

dels subministres. 

 

5. Torn obert de paraules: 

La Sra. Lina Huélamo, en representació de Junts, reclama la millora del manteniment de les 

instal·lacions esportives, concretament del CEM Teixonera, així com la revisió dels preus del bar, 

que considera abusius. La Sra. Susana Clerici, del Partit Popular, es manifesta també en aquest 

sentit. La Sra. Sabrin Araibi comenta que es tractarà el tema en profunditat en el proper Consell 

Plenari, i que el Districte ha tingut reunions amb els clubs i entitats afectats, i ha requerit 

formalment als gestors de la instal·lació les actuacions corresponents, amb calendari d’execució 

previst, i realitzarà inspeccions periòdiques per tal de verificar el seu compliment. 

 

Es demanen també les dates del proper Consell de Salut i del Consell d’Educació: ara mateix no 

es disposa, però s’informa que el Regidor Sr. Lluís Rabell ha estat substituït provisionalment per 

la Regidora del Districte de Sant Andreu, Sra. Marta Villanueva, que acudirà al proper Consell 

Plenari. S’informa també que la salut del Regidor del Districte evoluciona favorablement i que se’l 

manté informat de tot el que correspon al Districte. 

 

El Sr. Enric Buscarons, de l’Associació de Veïns del Baix Guinardó, demana abordar la 

problemàtica derivada de la prohibició de l’ús de foc en espais depenents de Parcs i Jardins, 

queixant-se pel fet que en altres barris s’han autoritzat activitats relacionades que en el seu no 

s’han autoritzat. Planteja també la possibilitat que hi hagi alternatives sempre que es compleixin 

les mesures de seguretat. El Sr. Raúl Ortega, Conseller de l’equip de govern, manifesta que el 

Districte farà complir la normativa vigent, però hi haurà possibilitat d’abordar el tema i treballar-lo 

amb les entitats. 

 

Sense més temes a tractar, es dona per finalitzada la sessió a les 18:45h. 


